
2025 FALL GIVING UPDATE

We took steps towards our vision through retreats focused on 
Christian formation, hosting 100+ pastors and leaders at the Texas 
Gospel Renewal Forum in partnership with City-to-City Taiwan, 
sending key leaders to church planting conference in LA, while seeing 
the Lord continue to multiply small groups in Cypress. In addition, 
we strengthened our infrastructure by replacing aging HVAC units 
around the facility, refreshed spaces around the church as we 
launched a new Cantonese Contemporary worship service. We are 
also planning to replace aging sound equipment in the sanctuary at 
the start of the new year. Again, your tithes and offerings allowed us 
to upkeep a top quality environment for kingdom purposes!

Thank you to all those who have given generously to WHCC this 
year! Through the end of October 2025, we have received a total of 
$1,975,179 in offerings from 562 families. For the same period last year, 
we received $1,979,627 in offerings from 492 families. This represents 
a 1% decrease in year-to-date total offerings but a 14% increase in 
families giving to the ministries at W! At the same time, our expenses 
are slightly higher than this time last year as a result of new ministries 
and increased insurance rates. Through the end of October 2025, 
our expenses are at $2,637,873 compared to $2,493,282 last year in 
the same period. We encourage everyone to help us finish the year 
strong with your generous year end gift!

God’s faithfulness was again on full display in 2025, as we 
continued to make progress in our 10 year vision of “Expanding 
the Tent” of spiritual formation, identity maturation, and kingdom 
multiplication. We started new support groups through our care 
ministry, ministered to cancer patients and their families, and 
witnessed 43 new brothers and sisters’ baptisms, including our very 
own security guard, Officer Leslie! We thank God for the powerful 
working of the Holy Spirit in our midst, and we thank God for your 
glad and generous investment in W that enabled these realities.

As we go into the end of the year, here’s a quick recap of all that God has done through your faithful giving. May you be 
blessed and encouraged by what God has done and continues to do through the community at WHCC!

Our missions teams were active in reaching across cultures and 
generations this year. Teams went to Thailand, Central Asia, 
and Malaysia to serve and care for our global partners and their 
families, while another team went to the Texas-Mexico border to 
serve a local church there and to share the gospel, while parents 
came to faith at the Parents’ Gospel camp. Teams returned to 
serve kids with special needs at Camp Blessing as well as cities 
in Southeast Asia, England, Mexico, and college campuses in the 
Midwest to share the gospel. A total of 12 short-term teams will 
be sent out this year. Your prayers and generous giving continue 
to empower W to build bridges for the gospel all over the world.
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God is doing incredible things through our people’s faithful giving! As we near the end of the 
year and in light of the needs we still have, let’s finish the year strong together - we invite you 
to prayerfully consider helping us finish the year strong by giving a special one-time gift, setting 
up a recurring gift, and/or give stocks and crypto in response to what God is doing through the 
ministries at WHCC. You can give using the link: https://whcchome.org/en/give



2025秋季奉獻更新報告

我們透過專注於基督徒靈命塑造的退修會，朝異象邁出
步伐；並與台灣 City-to-City合作，接待100多位牧者與
領袖參加首次的德州福音更新論壇；也派遣領袖同工參
加洛杉磯的植堂培訓，同時見證大Cypress 地區小組的
持續倍增。此外，我們更新了教會老舊的空調設備，翻
新部分空間以迎接粵語青年崇拜的啟動，並計畫在明年
初更新崇拜大堂的音響設備。再次感謝您的奉獻，讓我
們得以在美好的環境中服事，繼續推動神國事工！

感謝今年所有以慷慨奉獻支持西區教會的弟兄姊妹！截至
2025年 10 月底，我們共收到來自 562 個家庭、總額為 
$1,975,179的奉獻。去年同期，我們收到 492 個家庭奉
獻，總額為 $1,979,627。這表明今年至今為止，奉獻總額
雖略降 1%，但參與奉獻的家庭增加了 14%！由於新事工及
保險費用上升，今年支出略高於去年同期。截至 10 月底，
我們的支出為 $2,637,873，去年同期為 $2,493,282。我們
鼓勵大家繼續以慷慨的年終奉獻，作最後的沖刺！

神正在透過我們的忠心奉獻行奇妙的作為！隨著年底將近，面對仍存在的需
要，讓我們一同堅定完成今年的使命——我們邀請您禱告並考慮以一次性奉
獻、設立固定奉獻，或透過股票與加密貨幣支持教會事工。您可以使用以下連
結奉獻：https://whcchome.org/ch/give

2025 年，神的信實再次彰顯，我們在「擴展帳幕」
（Expanding the Tent）的十年異象中持續前進，推
動靈命造就、邁向成熟與神國倍增。我們透過關懷事
工啟動新的支持小組，服事多位癌友和他們的家庭，
並見證了 43 位弟兄姊妹的受洗，其中包括我們的保
安警衛 Leslie ！感謝神在我們中間大能的作為，也
感謝您以喜樂慷慨的奉獻，使這些美事得以實現。

隨著年底將近，我們想與您簡單回顧神透過您忠心奉獻所成就的一切。願您因神在西區教會所行的奇
妙作為而蒙福、並得到鼓勵！

今年，我們的短宣隊活躍於跨文化與跨世代的服事。他們
或前往泰國、中亞及馬來西亞，服事並關懷我們的普傳夥
伴及其家庭；或至德州-墨西哥邊境，服事當地教會並分
享福音，或在父母度假營中帶領父母歸主。還有短宣隊繼
續在 Camp Blessing 服事特殊需要的兒童、或是前往東南
亞、英國、墨西哥及美中地區大學的校園裡傳福音。到今
年年底，我們將共派出 12 個短宣隊到世界各地。您的禱
告與慷慨奉獻，使西區教會得以持續地在全球各地搭建福
音的橋樑。
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